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Abstract (en)
[origin: ES2001605A6] This invention relates to demulsifying cleaning preparations having a prolonged surface-wetting effect which contain the
following components: (a) builders/complexing agents in an amount of from 0.5 to 10% by weight, (b) one or more alkanolamines in an amount of
from 20 to 60% by weight, (c) one or more nonionic surfactants in an amount of from 1 to 15% by weight and (d) water in an amount which, with
components (a), (b) and (c), adds up to 100% by weight. The cleaning preparations are suitable for cleaning and degreasing lacquered or non-
lacquered vehicle surfaces, engines, floors and walls of workshops at temperatures as low as room temperature with demulsification of the oily or
fatty soil removed.

Abstract (de)
Beschrieben werden demulgierende Reinigungsmittel mit Flächenfeuchthalteeffekt, die folgende Komponenten enthalten (a) Builder/Komplexbildner
in einer Menge von 0,5 bis 10 Gew.-%. (b) ein oder mehrere Alkanolamin(e) in einer Menge von 20 bis 60 Gew.-%, (c) ein oder mehrere
nichtionische(s) Tensid(e) in einer Menge von 1 bis 15 Gew.-% sowie, (d) Wasser in einer Menge, die sich mit den Komponenten (a), (b) und (c)
zu 100 Gew.-% summiert. Diese Reinigungsmittel und sie enthaltende Reinigungsmittelzubereitungen eignen sich zur Reinigung und Entfettung
lackierter oder unlackierter Fahrzeugoberflächen, Motoren, Fußböden und Wände von Werkstätten etc. bereits bei Raumtemperatur unter
Demulgierung der entfernten öligen bzw. fetthaltigen Verunreinigungen.
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